
 

 

 

 

 

Dagsorden og mødereferat 

      

 
Dato: 23/9-
2021 
 

Sted:  SUØ  Personalerummet 

Mødetitel Skolebestyrelsesmøde 2/2021 

Mødeleder Christina Langhoff 

Referent Malene 

Deltagere Christina, Jon, Michael, Karen Margrethe,  Christine, Marcus, Siddharta, 

Julie, Ida, Mette, Charlotte, Ann (medarb. Rep.), Rikke (TR) og Christina 

(KKFO) 

Afbud  

Bilag 
Årshjul, lejskoleprincip, kommunikationsprincip – udkast fra tidligere 
formand 

 
Dagsorden 

Tid Punkt Emne Ejer 

16.40  
Spisning -tilmeld 
 

 

17.00 1 
Valg af ny formand 
Fællesdag for Amagerskolebestyrelser  

Christina/ 
Michael 

17.20 2 
 
Godkendelse af referat og dagsorden 
 

Christina 

17.25 3 
 
Evaluering af visionsdagen 

Jon 

17.40 4 
Budgetopfølgning for skole og KKFO 
Indkøb – skolemøbler til Perronen 

Christina/ 
Michael 

17.50 5 
Åbent hus for kommende 0. klasser 
 

Michael 

17.55 6 
Status på elevråd 
 

Christina 

18.00 
 

7 
Status på årsplaner –FNs verdensmål og aftale om 
elevplaner 

Christina 

18.10 8 
Lærernes/ personalets dag tirsdag d. 5. oktober 
Vil bestyrelsen deltage i en form for fejring? 
 

Christina 

18.15  
Pause 
 

 

18.25 
 

9 Status klassesammenlægning Christina 



 

 

 

 

 

18.35 10 

Nyt fra ledelsen 

• KKFO  

• Skole – trivselsdag  
 

D. 17/11  kl. 17-20 afholder vi et fælles 
skolebestyrelsesmøde for skolerne i Område Amager med 
temaet Plads til Forskellighed. På dette møde vil der være 
fælles oplæg, men der afsættes også tid til at arbejde i de 
enkelte skolebestyrelser.Mødeprogram følger senere. 

 

Christina/ 
Michael 

18.50  

• Revidering af lejrskoleprincip 

• Princip for Kommunikation – hvordan kommer 
vi videre? 

 

 

19.20 9 

Udenfor referat  

• Personalesituation  

• Andet  
 

 
 

 

19.25  Evt. og ønsker til næste møde  

 
  



 

 

 

 

 

 

Beslutninger / Diskussion / Orientering (B/D/O) 

Punkt
nr. 

Referat 
B/D/
O 

Deadli
ne 

Ejer 

1  
Valg af ny formand: 
 
Mette har melt sig til formand. Assisteret af Karen 
Margrethe og Christine.  
 

   

2  Godkendelse af ref.     

3 Evaluering af visionsugen / fest.  
Forældrene melder tilbage med stor begejstring om 
hele ugen i undervisningen og ikke mindst en stor 
kreativitet på festdagen. Positivt at skolen afholder 
disse arrangemente. For fælleskabet blandt både elever 
og forældre. Mulighed for køb af guldmønter i løbet af 
selve ugen – så vi undgår den store kø ved ”Banken”  
 
Overskudet for Visionsfesten er ved at blive beregnet 
og beløbet vil gå til et godt formål. 
 
 
 
 
 

   

4  Budgetopfølgning skole og KKFO  
 
Pt. er der et overskud på både skole og KKFO. Ca. 2 mill. 
Og der er en process igang med hvordan pengene skal 
bruges. Der bliver spurgt til om det er muligt at bruge 
pengene på noget tværfagligt omkring elever som har 
det svært. Christina præciere at overskuddet er på 
driften og ikke lønkroner. Der kan muligvis bruges 
penge til noget indretning som kunne imødekomme 
fremtidig tværfagligt / støtte af elever som har brug for 
et løft.  
 
Ann: Kan vi tænke I mere mobile løsninger tiI ny 
indretning. Møbler og lokaler som kan blive flytbare og 
mere dynamiske for undervisningen.  
 

   

5 Åbenthus 3. november  
 

   



 

 

 

 

 

Michael og Christina facilitere åbenthus med oplæg og 
svar på spørgsmål. Desuden er der lagt op til at alle 
børnehaver i distriktet har mulighed for at komme og 
besøge SUØ i uge 9. Michael invitere børnehaverne.  
 

6 Status på elevrådet:  
Elevformandskabet Franca og Tobias fra 5.C deltog på 
mødet. De fortalte livligt om deres visioner og planer 
for elevrådet. 

   

7 Årsplaner:  
 
Alle årgange arbejde r  Mindst 2 forløb på hvert Årgang. 
Nogle forløb kan forløbe blot én dag og andre forløb 
strækker sig over flere måneder. Som forældre kan du 
følge med I Meebook og evt. Se hvilke forløb inden for 
Verdensmål der arbejdes med på årgangen.  
 
Elevrådet: Har tænkt over at de vil lave et forløb om 
affaldssortering.  
 
Elevplaner: Der bliver tænkt på at gå med en light 
udgave. Elevplaner findes på meebook.   

   

8 Lærernes/ personalets dag tirsdag d. 5. oktober 
Vil bestyrelsen deltage i en form for fejring? 
 
Flere ideer bliver nævnt og elevrådet vil ligeledes tage 
det op til deres møde og måske finde en fælles løsning. 
For fejring af personalet. 

   

9  Status på klassesamlægning:  
Der er været møder først med kontaktforældrene 
dernæst et stort samlet forældremøde. Der har været 
snak om nyt forældresamarbejde og stort focus på det 
sociale omkring børnene I nye klasser. Alt I alt har der 
været positive dialog omkring processen og 
virkligheden omkring klassesamlægningen. De nye 
klasser bliver meldt ud I morgen til børnene. Og der 
bliver skrevet ud til forældrene på samme tid.  
 
PUNKT til et møde: Klassesamlæggelser. Generelt.  
 

   

10 

  
Nyt fra ledelsen:  
Michael. KKFO: Legepladsen er færdig. Der er 
gennemgang af de sidste deltaljer. Nyt aktivitetskatalog 
er ude og mange børn har meldt sig på. Udezonen: Nye 

   



 

 

 

 

 

faste aktiviteter vil komme samarbejde med Sys som er 
ansat på KKFO pr. 01. Okt. Der bliver blandt andet 
arbejdet på et udeværksted.  
 
Madspil: Arbejder på at få samarbejdet med Netto op 
igen omkring madspil. VI modtager det frugt og grønt 
som ellers ville blive smidt ud. Børnene på KKFO 
hjælper med at sortere og sætte på køl som forældre og 
børn kan tage med hjem når de bliver hentet.  
 
Skolen: VI har travlt. Visionsugen er afviklet. Det er et 
kæmpe stort arbejde for personalet at få afviklet denne 
uge og ikke mindst festen. Godt gået. I morgen har vi 
trivselsdag. Christina fortæller at selv om vi er tilbage til 
normale omstændigheder efter Corona kan vi mærke at 
flere børn har det lidt svært. Det kan opleves svært at 
være tilbage blandt en masse mennesker når man har 
været meget hjemme med mor eller far. Personalet har 
ligeledes været under meget forandring og øget 
arbejdspres det sidste halvandet år.  
 
Fester på skolen. Det har altid været muligt for 
personalet at låne skolen til fødselsdage, barnedåbe 
m.m. Vi har fået en klage efter vi I denne sommer har 
haft fester nogle weekender I træk. Der er derfor 
indskærpet bevågenhed omkring larm I weekenden. 
Nye retningslinjer bliver skrevet ud. F eks. At alle 
vinduer skal være lukket imod Smyrnavej kl. 20.00 og 
ingen aktivitet I garden efter kl. 20.00  
 
 
17. November Fælles skolebestyrelsesmøde. Plads til 
forskellighed. 17.00 til 20.00 – Mødeindkaldelse 
kommer snarest.  
 
Lejrskoleprincip: 
VI skal forholde os til den økonomiske del. Er 75,- kr. 
rimeligt at opkræve familien pr. Barn pr. Dag. Lærerne 
har samtidig et ansvar for de evt. Familier som har brug 
for økonomisk støtte.  Og SKB skal gøre sig tanker om 
hvad vi skal have ud af en lejrskole. NYT princip skrives.  
 
Marcus går med denne. Hvad er en rimelig 
forældrebetaling? Og vi drøfter det igen næste gang.  

 



 

 

 

 

 

Mødekadence for skoleåret 2021/22: 

 

18. august 2021 

23. september 2021 

4. november 2021 

17. november 2021 – ny! Fælles skb for Amager 

7. december 2021 

20. januar 2022 

24. februar 2022 

29. marts 2022 

27. april 2022 

24. maj 2022 – inkl. opstillingsvalg 

21. juni 2022 Sommerafslutning 

Kommende punkter: 

Kommunikationsprincip 

Lejrskoleprincip 


